
Zápis z výborové schůze TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s.  

konané dne 09.02.2024 

 

 

 
Přítomni: Paloušová, Prokůpek, Hlaváč ml., Nechanský, Šťastný, Housa, Polanecký, Popek, Šrámek  

Omluveni:  

Neomluven:  

Přizváni: Patočka, Havlíček David 

 

Pověřen zápisem: Patočka 

Ověření zápisu: Polanecký, Popek 

 

Program: 

1. Řešení otázky areálu Kamenec, informace jednatele TJ k současnému stavu v areálu Kamenec, 

informace vedoucího skupiny Kamenec k probíhajícím jednáním o převodu areálu. 

2. Informace jednatele TJ k vyúčtovaní dotací za rok 2023. 

3. Závěr a jmenování ověřovatelů zápisu. 

 

 

 

Bylo projednáno: 

 

 

 

1. Na úvod jednání výkonného výboru seznámil jednatel TJ přítomné o sledu událostí a jednání od 

poslední schůze výkonného výboru, která se konala 12.1.2024.  

Zástupci TJ ve složení Patočka, Nechanský, Havlíček D. seznámili dne 19.1.2024 v prostorách 

městského úřadu starostu a místostarostu Města Jablonec nad Jizerou se záměrem převzetí skiareálu 

Kamenec zpět od firmy Snowhill Jizera, s.r.o. a se záměrem následně areál předat (prodat formou 

splátkového kalendáře) do užívání a provozování Městu Jablonec nad Jizerou. Zároveň představil 

vedoucí skupiny pan Havlíček zpracované podklady k rozvoji areálu a předpokládané náklady na 

provoz areálu. Na této schůzce bylo domluveno, že tento záměr bude zařazen k projednání na březnové 

schůzi zastupitelstva města.  

24.1.2024 obdržela TJ Jablonec nad Jizerou od firmy Snowhill Jizera, s.r.o. podklady k předání 

areálu Kamenec zpět do rukou TJ Jablonec nad Jizerou, včetně seznamu převáděného majetku a 

vyčíslení zbytkové hodnoty investice, která by měla být uhrazena firmě Snowhill Jizera, s.r.o.  

6.2.2024 se uskutečnila schůzka v prostorách městského úřadu, které se zúčastnili za TJ pověření 

členové výkonným výborem (Patočka, Nechanský, Havlíček D.), za Město Jablonec nad Jizerou 

starosta města p. Kubát a místostarosta p. Adámek a za firmu Snowhill Jizera, s.r.o. ředitel firmy p. 

Hošek. Na této schůzce došlo k vyjasnění některých sporných bodů ohledně zasněžování v areálu 

Kamenec. Z této schůzky Jednatel TJ sepsal zápis, který ovšem ředitel firmy Snowhill Jizera, s.r.o. 

odmítl podepsat a mailem zaslal své připomínky. Tyto připomínky byly projednány výkonným 

výborem a výkonný výbor stanovil postupné kroky, které by měly následovat pro zdárné pokročení 

v převodu areálu. 

2. Jednatel TJ informoval VV o podání žádosti v dotačním programu Libereckého kraje „Podpora 

sportovní činnosti dětí a mládeže ve sportovních organizacích 2024“. Dále informoval o zpracování a 

odeslání vyúčtování dotací Můj klub 2023 a Podpora sportovní činnosti dětí a mládeže ve sportovních 

organizacích 2023. Na výsledek kontroly se zatím čeká. Vyúčtování dotace od Města Jablonec nad 

Jizerou na rok 2023 proběhne v měsíci březen po zpracování podkladů od účetní firmy Bilanční s.r.o.  

3. Ověřovateli zápisu byli stanoveni pan Polanecký a pan Popek. 

 

 



Dodatek k zápisu z výborové schůze TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. ze dne 09.02.2024 

 

     Z důvodu nutnosti urychlení jednání ohledně převodu areálu Kamenec vyzval mailem dne 28.2.2024  

jednatel TJ členy výkonného výboru k hlasování o přibrání právní kanceláře k posouzení dokumentů 

zaslaných firmou Snowhill Jizera, s.r.o. Právní kancelář by měla následně pomoci i se sepsáním smluv 

nutných k převodu areálu Kamenec. Výkonný výbor souhlasil jednomyslně s přibráním právní kanceláře 

PROFOUS LEGAL.  

 1.3.2024 odeslal jednatel TJ žádost na právní kancelář PROFOUS LEGAL, ve které specifikoval 

požadavky na spolupráci a popsal současný stav věci. Právní kancelář přijala žádost jednatele TJ a celou 

věcí se bude zabývat. 

 

 

 

 

 

  

Zapsal: Jaromír Patočka      Jednatel TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. 

 

 

 

Ověření zápisu:  Polanecký Libor 

 

 

 

    Popek Ivo 


